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Peer through the die-cut windows in each page of this interactive book to find out who
is playing what. Anyone can be the Music Man in this joyful adaptation of the classic
nursery song, and everyone can join in making music together! All children love this
traditional rhyme and singing along will help to develop number skills. Bouncy
illustrations, innovative die cutting and popular rhymes make Books with Holes a must
for every child. Available in three formats, suitable for babies, toddlers, pre-schoolers
and the nursery or classroom.
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标签

英文绘本

绘本

廖彩杏书单

英文

宝宝藏书

廖彩杏

英文儿歌

漫画·绘本

评论

毛毛虫点读版。歌曲非常好听，忍不住连我都唱了好几遍，可以点读的部分很多，点读
得很快快乐，顺便学了piano这个单词

-----------------------------
3.4 认识乐器，欣赏乐音。
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-----------------------------
不知道为啥，不太喜欢这个画风，，然后配乐里乐器的区分度比较低，一般般。

-----------------------------
各种乐器介绍

-----------------------------
记录和孩子一起的亲子阅读

-----------------------------
可以让宝宝认识很多乐器，这个很需要看点读版，因为可以点很多乐器，让宝宝区分不
同乐器的声音。

-----------------------------
旋律很好听，但是重复的片段有点多

-----------------------------
方便宝贝熟悉乐器

-----------------------------
乐器的声音很好，只是重复的地方好多呀

-----------------------------
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书评

[欢迎关注我的微信公众号：小狼妈讲故事] [收看音频、视频] I am a music man.
我是一个音乐家。 I come from down your way. 我从你家附近来。 And I can play.
我会演奏乐器。 What can you play? 你会演奏什么乐器？ I play piano. 我会弹钢琴。
Pi-a pi-a pi-a-no， pi-a-n...  

-----------------------------
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